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Faglærers vurdering av gjennomføring 

Praktisk gjennomføring 

Emnet fungerte greit. Studentene ville foretrekke kortere samlinger hver uke. Det tror jeg også 

er best. 
 

Det kom en god del flere studenter jeg enn forventet, og det var minimalt frafall underveis. 

Dermed ble litt for mye av tiden brukt på presentasjoner fra alle studentene (de skulle 

presentere to paper-e hver). Neste gang holder det med ett. I tillegg presenterte de essayene og 

programmeringsprosjektene sine. 
 

Strykprosent og frafall  

Minimalt frafall underveis. Mistet bare to studenter – en etter første eller andre samling og en 

like før eksamen. 
 

Karakterfordeling  

Ser greit ut. Flere B-er enn C-er, men kullet jobbe bra så det er greit med litt høyere snitt enn 

C. 
 

Studieinformasjon og dokumentasjon 

Fungerte greit, men det er dumt å måtte lage en egen undergruppe for opplasting av 

studentpresentasjoner ol i Canvas (mitt.uib.no). Vurderer å bruke en wiki neste år. 
 

Tilgang til relevant litteratur 

Finnes ikke lærebøker som dekker emnet. Leseboken vi valgte funket fint, men lå litt til siden 

for hovedfokus. Neste gang bytter jeg ut noen av de vitenskapelige artiklene vi brukte, som 

var litt for vanskelige. 

Faglærers vurdering av rammevilkårene 

Lokaler og undervisningsutstyr 

Lokalet (møterom i 6) var alt for lite for så mange studenter. Vi ble nesten kvalt etter lunsj 

første dag. Fikk siden byttet til større lokaler etter lunsj hver samling. Det funket fint. 
 

Andre forhold 

Mitt.uib.no (Canvas) virker ikke så langt bedre enn gamle minside.uib.no (DotLearn). Er 

spent på å se hvilken støtte Canvas tilbyr for å gjenbruke gammelt kursopplegg neste gang jeg 

kjører INFO310. 

Faglærers samlede vurdering, inkl. forslag til 
forbedringstiltak 

Trenger større lokale. Noe færre studentpresentasjoner. 
 


